
 1

 
 

Sprawozdanie z przebiegu 
IV - ZWYCZAJNEGO WALNEGO ZEBRANIA 

EUROPEJSKIEJ PLONIJNEJ FEDERACJI STOWARZYSZEŃ NAUKOWO-TECHNICZNYCH 
                

  
 
 
  
 
   
 
 
 

które odbyło się w Paryżu 17 listopada 2007 r. o godz. 14:30 - w Sali Konferencyjnej Polskiej 
Akademii Nauk w Paryżu, przy ul. Lauriston 74 (16° dzielnica).  

 
Program Walnego Zgromadzenia: 
(opracował Kol. Janusz Ptak – Prezes EFPSNT Francja – kadencja 18 XI 2006 – 17 XI 2007) 
 
1. 14:30-14:40 Powitanie uczestników zebrania – J. Ptak 

Minuta ciszy dla uczczenia pamięci Kol. Dipl. Ing. Cezara Wojciechowskiego  

2. 14:40-14:50 Wybór sekretarza zebrania i Komisji Skrutacyjnej 

3. 14:50-15:00 Przekazanie Komisji Skrutacyjnej pełnomocnictw do reprezentowania i 
głosowania na Walnym Zebraniu 

4. 15:00-15:30 Podsumowanie działalności Federacji za kadencję 2006-2007 
• sprawozdanie Zarządu Federacji 
• sprawozdanie Sekretariatu Generalnego 
• sprawozdanie Skarbnika 

5. 15:30-16:15 Wybór nowego składu Sekretariatu Generalnego: 
• Sekretarza Generalnego 
• Z-cy Sekretarza Generalnego 
• Skarbnika  

6. 16:15-16:20 Przekazanie Zarządu Federacji na kadencję 2007-2008 reprezentantom STIP na 
Litwie 

7. 16:20–16.40 Przerwa na kawę. 

8. 16:40-18:00 Dyskusja na temat celów i działalności Federacji 

• Czy istnienie Federacji jest komuś potrzebne i czy ma nadal działać? 

• Jeżeli tak, to jak zapewnić jej sprawne działanie (organizacja, finanse, promocja)? 

• Sprawa Centrów Kompetencji 

• Komunikacja (wewnątrz i na zewnątrz) 

9. 18:00-18:15 Wolne wnioski 

10. 18:15-19:00 Podsumowanie dyskusji – lista akcji wytyczających przyszłą działalność Federacji 

11.        19:00 Zakończenie Walnego Zebrania 
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Ad. Pkt. 1 
Powitanie uczestników zebrania – J.Ptak 
Minuta ciszy dla uczczenia pamięci Kol. Dipl.-Ing. Cezara Wojciechowskiego  

 

Przewodniczący Zarządu Federacji Kol. Janusz Ptak (Francja) powitał wszystkich obecnych na 
dzisiejszym Walnym Zebraniu (patrz zal. nr. I - lista obecności). 

Przedstawiciele FSNT-NOT: pani Ewa Mańkiewicz-Cudny i pan Grzegorz Lipowski – zostali zaproszeni do 
udziału w obradach jako obserwatorzy.  

 
Minutą ciszy uczczono zmarłego Kol. Cezarego Wojciechowskiego, byłego Prezesa Zrzeszenia 
Federalnego Polskich Inżynierów i Techników w Niemczech, który niespodziewanie zmarł na początku 
października b.r. Kol. Cezar Wojciechowski był cenionym w kraju i za granicą specjalistą. Rodzinie 
Zmarłego i Kolegom należącym do Federalnego Zrzeszenia Polskich Inżynierów i Techników 
w Niemczech złożono wyrazy głębokiego żalu i współczucia.  
 
 
Ad. Pkt. 2 
Wybór sekretarza zebrania i Komisji Skrutacyjnej 
 

Wybór sekretarza zebrania i Komisji Skrutacyjnej: Kol. Janusz Ptak zaproponował na sekretarza 
zebrania Kol. Bożenę Prochaska – Austria, wybór został zaakceptowany.  

Wybrano Komisję Skrutacyjną: Przewodniczący – Kol. Andrzej Farnik - Francja 

      Sekretarz -       Kol. Leszek Kasprzak – Wk.Brytania 

      Członek Komisji -  Kol. Henryk Falkowski – Litwa 

Ad. Pkt. 3 

Przekazanie Komisji Skrutacyjnej pełnomocnictw do reprezentowania i głosowania na 
Walnym Zebraniu 

Ustalono quorum obecnych, uprawnionych do głosowania: 

10 osób obecnych  

Kol. Bożena Prochaska przekazała Komisji Skrutacyjnej upoważnienie Prezydium VPI do 
reprezentowania VPI-Austria – dla Kol. Bożeny Prochaska, oraz do głosowania w imieniu Kol. Wojciecha 
Rogalskiego i  Kol. Krzysztofa Zguda (patrz zal. nr. II). Kol. B. Prochaska posiadała 3 głosy. 

Kol. Janusz Ptak przekazał pełnomocnictwo wydane przez Zarząd SITPF do reprezentowania 
Stowarzyszenia, zaakceptowane przez Zarząd dla 2 osób: 

Kol. Janusza Ptaka – obecnego Prezesa EFPSNT oraz dla Kol. Andrzeja Farnika. (patrz zal. nr. III) 

Kol. Andreas Kajzer – przekazał upoważnienie do głosowania od Kol. Jana Polaka (patrz zal. Nr. IV) 

Kol. Andreas Kajzer posiadał 2 głosy. 

 

W sumie 13 głosów. 

 

Ad. Pkt. 4 

Podsumowanie działalności Federacji za kadencję 2006-2007 
• sprawozdanie Zarządu Federacji 
• sprawozdanie Sekretariatu Generalnego 
• sprawozdanie Skarbnika 
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Kol. Janusz Ptak przedstawił szereg dokumentów, które są załącznikami do niniejszego 
sprawozdania, w których udokumentował pracę Zarządu Federacji w okresie ostatniego 
roku. 
 
Sprawozdanie Zarządu Federacji przytoczono w całości (zal. Nr. V): 
 
Zarząd SITPF prowadził de facto podwójną działalność, jako Zarząd i jako Sekretariat Generalny, 
z uwagi na stan zdrowia Sekretarza Generalnego, Kol. Pawła Raczewa i z tego tytułu poniższe 
sprawozdanie należy uznać również jako sprawozdanie Sekretariatu Generalnego. 
 

1. Promocja EFPSNT 
Zgodnie z zaleceniami WZ w Wiedniu w listopadzie 2006 r., Zarząd EFPSNT przeprowadził szereg 
akcji mających na celu promocję Federacji. 
Informacja o nowych władzach Federacji w formie Komunikatu prasowego (zał. 1) została 
rozesłana do władz, organizacji i instytucji w Polsce, m.in. do Senatu RP, do Stowarzyszenia 
„Wspólnota Polska”, do Komisji ds. Emigracji i Polaków za Granicą, do PAN’u i do NOT’u, do Stałego 
Reprezentanta Polski przy UE, J.E. Ambasadora J.Tombińskiego, do instytucji i stowarzyszeń we 
Francji m.in. Ambasada i Konsulat RP, stowarzyszenia Poloni francuskiej, etc.). Informacja taka 
została także przesłana przez Kol. J. Ptaka (e-mail z 21.01.07) do stowarzyszeń członkowskich 
EFPSNT aby oni rozprowadzili ją w swoich krajach zamieszkania wg. swoich list wysyłkowych. 
 
Zostały sporządzone przez Kol. Prezesa Zarządu trzy dokumenty pomocne w promocji Federacji: 

1. Program promowania EFPSNT z datą 30.03.2007 (zał. 2) 
2. Kompletna „Kronika EFPSNT” od idei powstania aż do chwili obecnej (zał. 3) 
3. Rys historyczny EFPSNT.pdf (zał. 4) 

Dokumenty te zostały przesłane do prezesów poszczególnych Stowarzyszeń Członkowskich 
e-mailem z dnia 6.04.07. (zał.5), które z pewnymi adaptacjami, mogą być używane do celów 
promocyjnych. 
 
Zgodnie z ideą promowania Federacji poprzez powoływanie się na nią i jej logo, Zarząd SITPF, 
skutecznie zaaplikował tą metodę. Po pierwsze wprowadzając, na obecną kadencję, w nagłówek 
w stałej korespondencji wychodzącej z SITPF, logo Federacji a po drugie robiąc odnośnik do 
Federacji we wszelkich dokumentach związanych z Jubileuszem 90-cio lecia SITPF (pisma, 
zaproszenia, afisze, itd.), w informacjach TVP Polonia i RFI. M.in. pod auspicjami EFPSNT został 
zorganizowany cało-roczny cykl konferencji „Roku 90cio lecia SITPF”. 

 
O Federacji była także mowa na III-cim Zjeździe Polonii Polaków z Zagranicy w Warszawie we 
wrześniu br., zwłaszcza na Komisji Wspólpracy z Zagranicą, gdzie SITPF i Federacja, były 
reprezentowane przez Kol. J. Ptaka. 
 
Niestety, nie wszystkie zalecenia odnośnie promocji udało się zrealizować. Dotyczy to utworzenia 
niezależnej strony internetowej Federacji. Wynikło to z powodu braku konkretnych środków dla 
sfinansowania tego przedwsięzięcia. 
Celem znalezienia finansowania działalności Federacji ze środków Unii Europejskiej, Kol. J. Ptak 
zwrócił się w tej sprawie do Stałego Reprezentanta Polski przy UE, Ambasadora Jana Tombińskiego, 
listem z dnia 9.03.2007, wręczając mu osobiście ten list (zał.6). 
Do tej sprawy będzie należało zatem powrócić w następnej kadencji. 
 
 
2. Sprawa Centrów Kompetencji 
W lipcu 2007 Zarząd EFPSNT wystąpił z propozycją utworzenia systemu Centrów Kompetencji, 
podejmując niejako ideę wysuniętą już na WZ Federacji w czerwcu 2005 r. w Paryżu (zał. 7 i 8). 
Propozycja spotkała się jak narazie tylko z odpowiedzią VPI, które sprecyzowało, że ich 
stowarzyszenie specjalizuje się od lat w dziedzinie ochrony środowiska. Brak odpowiedzi od 
pozostałych stowarzyszeń, być może świadczy o tym, że nie odczuwają lub że nie widzą potrzeby 
działań w tym kierunku. Trzeba byłoby sobie dać jasno odpowiedź na to pytanie. 
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3. Komunikacja wewnątrz i na zewnątrz Federacji 
e-mailem z dnia 19.03.07 (zał.9) Kol. J. Ptak zwrócił się do wszystkich stowarzyszeń członkowskich 
o wzmocnienie i rozszerzenie wymiany informacji odnośnie prowadzonych w stowarzyszeniach 
działaniach i konferencjach, wymiany artykułów, biuletynów, itd. a w liście EFPSNT/07/022 
rozesłanego emailem 14go lipca br. (zał.10) stwierdził fakt, że Federacja nie otrzymuje żadnych 
bezpośrednich informacji o działaniach stowarzyszeń członkowskich, w takiej formie aby mogła je 
rozpowszechniać poprzez forum EFPSNT. Jest to sprawa, do której wartałoby powrócić. 

 
 

4. Korespondencja 
Odnośnie korespondencji EFPSNT, poza już w/w, doszło do wymiany kilku emaili z prof. Ryszardem 
Ciachem z Krakowa w sprawie udziału Federacji w następnym spotkaniu „Polacy Razem” w 2008 w 
Polsce i sposobu w jakim sprawa ta została zaangażowana (zał. 11, 12 i 13). 
 
 
5. Finanse Federacji 
Będą one przedmiotem Raportu Kasowego Kol. Katarzyny André, Skarbnika Federacji. 
W tymże sprawozdaniu pragnę jedynie podkreślić fakt, że Zarząd EFPSNT starał się odtworzyć nieco 
zasobów finansowych  Federacji, pokrywając prawie całkowicie bieżące wydatki z kasy SITPF.  
 
Sprawozdanie skarbniczki:  
Patrz załącznik <Raport kasowy EFPSTNT – 2007.pdf> 
Stan kasy na dzień 17.11.2007 wynosi: 536,82 € 
 
Odczytano decyzję Komisji Rewizyjnej, która w odpowiedzi na e-mail Kol. Krzysztofa 
Zguda nadeszła e-mailem od Kol. Grażyny Zbieszczyk z dnia 12 listopada 2007 18:14: 
„Nie mamy żadnych uwag. Pełna akceptacja.” (zał. nr. VI). 
 
Wszyscy zebrani wyrazili uznanie dla dotychczasowego Zarządu EFPSNT – czyli dla 
SITPF za dobre i bardzo dokładne prowadzenie zarówno sprawozdawczości jak 
i dodatkowo bardzo oszczędne podejście do sprawy zasobów finansowych Federacji. 
Prawie wszystkie wydatki związane z działalnością Federacji zostały pokryte przez 
SITPF, tym sposobem powstał niewielki zasób finansów. Niestety suma ta nie może 
jeszcze wystarczyć na otwarcie własnej witryny internetowej federacji, ale stanowi już 
bazę wyjściową, na której należy dalej budować. 
 
 
Sprawozdanie z działalności ZARZĄDU FEDERACJI i SEKRETARIATU GENERALNRGO 
zostało przyjęte przez głosowanie.  
 
 
Autorzy sprawozdania (Kol. Janusz Ptak i Kol. Andrzej Farnik) wstrzymali się od głosu. 
za - 11 głosów; przeciw - 0; wstrzymało się od glosu 2; 
 
Przyjęcie RAPORTU KASOWEGO odbyło się przez kolejne głosowanie: 
Za – 13 głosów; przeciw – 0; wstrzymało się – 0;  
 

 
 
Absolutorium dla ustępującego Zarządu Federacji uzyskano przez następne głosowanie. 
Absolutorium udzielone zostało 11 głosami za; przy 2 wstrzymujących się (Kol. Janusz Ptak i Kol. 
Andrzej Farnik – czyli członkowie obecnego Zarządu). 
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Ad. Pkt. 5 

Wybór nowego składu Sekretariatu Generalnego  na kolejne 3 lata (2008-2010): 
• Sekretarza Generalnego 
• Z-cy Sekretarza Generalnego 
• Skarbnika 
 

Wybór Sekretarza Generalnego. 
Kandydaci: Janusz Ptak – Francja - Kandydatura niezgodna ze statutem Federacji – patrz § 4.20 

Andrzej Farnik – Francja – niestety także nie mógł się zgodzić na przyjęcie tej bardzo 
odpowiedzialnej funkcji. 
Andrzej Fórmaniak – Wielka Brytania - nie może przyjąć dodatkowego zadania, jest zbyt 
obciążony pracą zawodową. 
Marek Piekarski – Wielka Brytania - zgodę kandydata uzyskano telefonicznie. 

Głosowanie: za 13 głosów; przeciw – 0; wstrzymało się – 0; a zatem Sekretarz Generalny wybrany 
został jednogłośnie. 
 
Kol. Marek Piekarski urodzony w 1975 roku, ukończył studia w Polsce, uzyskując tytuł mgr inż. 
Gratulujemy Koledze odpowiedzialnej funkcji i życzymy wszystkiego najlepszego 
 
Wybór Zastępcy Sekretarza Generalnego. 
Kandydat: Edward Kieyne – Niemcy – zgodę kandydata uzyskano telefonicznie. 
Głosowanie: za 13 głosów; przeciw – 0; wstrzymało się – 0; a zatem Zastępca Sekretarza 
Generalnego wybrany został także jednogłośnie. 
 
Wybór Skarbnika. 
Kandydatka: Katarzyna Andrè – Francja 
Głosowanie: za 13 głosów; przeciw – 0; wstrzymało się – 0; a zatem Skarbnik wybrana została 
jednogłośnie. 
 
 
Wybór Komisji Rewizyjnej: 
Kandydaci: Mirosław Wyszyński, Grażyna Zbieszczyk i Krzysztof Zgud – zgodę kadydatów 
uzyskano telefonicznie. Wszyscy kandydaci wybrani zostali jednogłośnie (czyli uzyskali po 13 głosów 
za). 
 
Komisja wybierze we własnym zakresie jej przewodniczącego i powiadomi o swojej decyzji Sekretariat 
Generalny (termin do 5.12.2007). Sekretariat Generalny powiadomi o tej decyzji wszystkich członków 
Federacji natychmiast po otrzymaniu tej wiadomości. 
 
Ad. Pkt. 6  

Przekazanie Zarządu Federacji na kadencję 2007-2008 reprezentantom STIP na Litwie. 

Zgodnie z poprzednimi ustaleniami przeprowadzonymi przez zmarłego Kol. Cezara Wojciechowskiego 
kierownictwo Zrzeszenia Federalnego Polskich Inżynierów i Techników w Niemczech nie czuło się na 
siłach, aby przejąć prowadzenie Federacji (co jako jednemu z członków założycielskich w zasadzie 
przysługiwało tej organizacji), a zatem jako Zarząd Federacji wytypowano Stowarzyszenie Polskich 
Inżynierów i Techników na Litwie. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Za 11 głosów;    przeciw – 0;  wstrzymały sie 2 osoby (przedstawiciele SPIT na Litwie). 

 

Zarząd EFPSNT przekazany został Stowarzyszeniu Polskich Inżynierów i Techników na 
Litwie. 
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Kolegom z Litwy przekazano gratulacje i życzono znalezienia ciekawych tematów oraz dobrych wyników 
pracy na rzecz federacji. Wykonano pamiątkowe zdjęcie, które przejdzie do kroniki federacji. 

Ad. Pkt. 7 – Przerwa na kawę – z uwagi na brak czasu zrezygnowano z przerwy w obradach. 

 

Ad. Pkt. 8  

Dyskusja na temat celów i działalności Federacji 

• Czy istnienie Federacji jest komuś potrzebne i czy ma nadal działać? 

• Jeżeli tak, to jak zapewnić jej sprawne działanie (organizacja, finanse, promocja)? 

• Sprawa Centrów Kompetencji 

• Komunikacja (wewnątrz i na zewnątrz) 

Witryna internetowa federacji: ciągle jeszcze brak środków finansowych celem zabezpieczenia 
witryny internetowej podającej stale aktualne dane z życia federacji. Informacje o federacji znajdują się 
na stronach internetowych poszczególnych stowarzyszeń – członków zwyczajnych. Niestety także te 
skromne informacje są niekompletne i przestarzałe. Kol. Bożena Prochaska poda do dnia 15.12.07 
informację na temat kosztu witryny federacji, może znajdzie się w Polsce firma, która zechce tę usługę 
tanio wykonać. 

Ustalono, że istnienie federacji jest bardzo potrzebne. Pomaga ona w reprezentacji interesów 
inżynierskich na zewnątrz, a ponadto utworzono już nie tylko biuro Federacji (wraz z odpowiednimi 
oznakami jej istnienia: tablica, logo, rejestracja na policji austriackiej), ale przede wszystkim rozpoczęto 
akcję ubiegania się o fundusze UE, oraz przeprowadza się stale szereg konferencji (głównie Francja – 
cykl wykładów zorganizowanych wraz z PAN-em w roku 90-lecia Stowarzyszenia 
i Austria – np. Polacy Razem 2006). Członkowie federacji powinni ożywić swoją działalność 
w kierunku uzyskania sponsorów a także stale prowadzić działania celem rozpropagowania jej istnienia. 

Centra Kompetencji: Austria zgłosiła już przed dwoma laty i propaguje w swojej witrynie 
interenetowej <www.vpivienna.org/federacja> swoje stowarzyszenie jako centrum kompetencji w 
zakresie ochrony środowiska. Wynika to z faktu, że kilku członków VPI jest specjalistami w tej dziedzinie. 

Ad. Pkt. 9 Wolne wnioski 

Głos zabrała Pani Ewa Mańkiewicz–Cudny Wiceprezes FSNT – NOT Warszawa, oraz główny 
redaktor „Przeglądu Technicznego”: 
Podziękowała za zaproszenie delegacji FSNT-NOT-u na obecne walne zebranie EFPSNT, Pan Grzegorz 
Lipowski był w Londynie, przy narodzinach federacji (23.04.2004), a więc sprawy związane 
z powstaniem Europejskiej Federacji są od początku jej istnienia w Naczelnej Organizacji Technicznej 
dobrze znane. Informacje na ten temat umieszczone były w „Przeglądzie Technicznym”, który jest 
organem promocji dla środowiska inżynierskiego w Polsce. „Przegląd Techniczny” liczy już 135 lat 
i dlatego ma szczególną wartość. 
Odnośnie propozycji wysuniętej w wolnych rozmowach odnośnie przyjęcia organizacji NOT-u do 
EFPSNT – Pani Mańkiewicz-Cudny nie oceniła pozytywnie tej idei i wyraziła zdanie, że równoległe 
działanie tych dwóch organizacji może przynieść o wiele wiecej korzyści. 
Kiedy Polonia zaczęła być motorem gospodarczym, a w Polsce powstawały kolejne inwestycje, oraz 
poszerzały się kontakty handlowe i gospodarcze, Polonia inżynierska i biznesmeni nawiązali kontakty 
z Naczelną Organizacją Techniczną i wówczas właśnie postanowiono organizować periodyczne 
spotkania pod nazwą ”POLACY RAZEM”.  
Znaczenie tych spotkań wykracza daleko poza ich symboliczny wymiar. Idea współpracy polonijnych 
kręgów inżynierskich odniosła duże zaslugi w rozwoju stosunków gospodarczych i handlowych Polski. 
Tradycyjnie już największą rolę w tych kontaktach spełniają organizacje łączące Polonię jako wspólnotę 
zawodową. Pierwsze tego rodzaju spotkanie odbyło się w październiku 1996 r., następne 
w październiku 1999 r. Obydwa w Domu Technika w Warszawie, organizatorem był NOT. Kontynuacja 
tych spotkań należy do ważnych zadań obecnego Zarządu NOT-u którego kadencja kończy się w roku 
2008.  
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Stow. Polskich Inżynierów na Litwie ma w swoim programie wybór inżyniera roku – jest to oceniane 
jako bardzo ważna pozycja programu.  
NOT z kolei wybiera co roku „Złotego Inżyniera” – tu padła propozycja wytypowania z pośród 
inżynierów, którzy prezentowali siebie dzisiaj w ambasadzie Rzeczypospolitej Polskiej kandydata do 
konkursu na zlotego inżyniera. Rozpatrzono zatem sylwetki Moniki Obrębskiej zajmującej się 
informatyką, Witolda Krasnego – inżyniera i konstruktora urządzeń do detekcji cząstek elementarnych 
w nanologii, Jana Suskiego - zajmującego się mikrosystemami, Marka Bedyńskiego specjalisty w 
zakresie: samochody firmy Renault i Lucjana Sobkowiaka – zajmującego się technologią laserową. 
Przegłosowano wybór Lucjana Sobkowiaka, jako najbardziej barwnej sylwetki inżyniera – do 5 grudnia 
należy zgłosić w NOT-Warszawa jego kandydaturę, później będzie on zgłoszony do plebiscytu i miałby 
realną szasę na uzyskanie tego wysokiego wyróżnienia.  
SITPF powinno powiadomić Kol. Lucjana Sobkowiaka o naszym wyborze, życzymy powodzenia oraz 
wygrania tej konkurencji. 
 

Kol. Andrzej Fórmaniak wyraził zdanie, że należy utrzymać rodzielczość 2 federacji – NOT-u jako 
organizacji krajowej w Polsce i federacji europejskiej dla kręgów Polonijnych, popierając tym samym 
stanowisko Pani Ewy Mańkiewicz-Cudny.  

Wzajemne wspieranie się tych dwóch organów będzie napewno dawać pozytywne wyniki. 

Kol. Andreas Kajzer poruszył temat ogólnie panującego braku czasu  i wystąpił z pytaniem – co 
zrobić aby mimo naszego wyjątkowo szybkiego i „zajętego” życia znaleźć możliwość na kontakty 
między-organizacyjne. Zapytanie to pozostało bez odpowiedzi.  

Kolega stwierdził także, że wg. jego oceny komunikacja w ramach stowarzyszenia „w dół” nie działa – 

a więc należy to poprawić. 

Ad. Pkt. 10 Podsumowanie dyskusji – lista akcji wytyczających przyszłą działalność Federacji – plan 
działania powinien zaproponować nowo-wybrany Sekretariat Generalny.  

Zakres działania Sekretariatu Generalnego określa Statut Federacji.  

Ad. Pkt. 11 Zakończenie Walnego Zebrania. 

   Na tym IV Zwyczajne Walne Zebranie zostało zakończone.   

 

Sprawozdanie opracowała Bożena Prochaska 


